
Protokół 

Nr 3/19

Komisji Budżetu i Rozwoju Miasta Rady Miasta Piły

VIII kadencji

z dnia 24 stycznia 2019 roku w sali 229c

Urząd Miasta Piły

(czas trwania od godz. 14.00 do 16:00)

Na posiedzeniu obecnych było czworo członków Komisji Budżetu i Rozwoju Miasta. Listy

obecności radnych i zaproszonych gości stanowią załącznik do protokołu.

Tematy obrad:

1. Oświadczenie  nr  1  Rady  Miasta  Piły  podjęte  w  związku  z  tragiczną  i

niespodziewaną śmiercią prezydenta Miasta Gdańska Pawła Adamowicza;

2. Informacja  Prezydenta  Miasta  Piły  o  zgłoszonych  w  2018  roku  żądaniach,  o

których mowa w art. 36 ust. 1-3 i ust. 5 i wydanych decyzjach, o których mowa w

art.  37  ust.  6  i  7  ustawy  z  dnia  27  marca  2003  r.  o  planowaniu  i

zagospodarowaniu  przestrzennym  -  Informacja  Prezydenta  Miasta  Piły  o

zgłoszonych w 2018 roku żądaniach, o których mowa w art. 36 ust. 1-3 i ust. 5 i

wydanych decyzjach, o których mowa w art. 37 ust. 6 i 7 ustawy z dnia 27 marca

2003 r. o planowaniu i zagospodarowaniu przestrzennym;

3. Projekt  uchwały  Rady  Miasta  Piły  w  sprawie  uchwalenia  wieloletniego  planu

rozwoju i modernizacji  urządzeń wodociągowych i urządzeń kanalizacyjnych na

lata 2019 - 2021;

4. Projekt  uchwały  Rady  Miasta  Piły  w  sprawie  zmiany  Wieloletniej  Prognozy

Finansowej Miasta Piły na lata 2019-2029;

5. Projekt uchwały Rady Miasta Piły w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2019r

6. Projekt uchwały Rady Miasta Piły w sprawie miejscowego planu zagospodarowania

przestrzennego miasta Piły wzdłuż Al. Niepodległości i ul. Wodnej;

7. Projekt uchwały Rady Miasta Piły w sprawie miejscowego planu zagospodarowania

przestrzennego miasta Piły w rejonie ul. Lelewela;

8. Sprawozdanie  Prezydenta  Miasta  Piły  z  prac Prezydenta  Miasta  Piły  w okresie

międzysesyjnym, zwłaszcza z wykonania uchwał Rady Miasta Piły;

9. Projekt uchwały Rady Miasta Piły w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji

Rewizyjnej Rady Miasta Piły na 2019 rok; 

10.Sprawozdanie z prac Komisji Rewizyjnej Rady Miasta Piły za rok 2018;

11.Sprawy różne;
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Przewodniczący  Komisji  Budżetu  i  Rozwoju Miasta  Lucjan  Szutkowski powitał

wszystkich  radnych  przybyłych  na  posiedzenie  komisji  oraz  zaproszonych  gości,  po

stwierdzeniu quorum, otworzył obrady komisji.

Ad 1 

Oświadczenie  nr  1 Rady Miasta  Piły  podjęte  w związku z tragiczną i  niespodziewaną

śmiercią prezydenta Miasta Gdańska Pawła Adamowicza odczytał Przewodniczący Komisji

Budżetu i Rozwoju Miasta Lucjan Szutkowski.

Przewodniczący  Komisji  Budżetu  i  Rozwoju Miasta  Lucjan  Szutkowski zabrał  głos

wskazując,  iż  jest  to  kompromisowy dokument  raczej  mało  kontrowersyjny  w duchu

atmosfery, która zdominowała porządek społeczny w Polsce przynajmniej  w ostatnich

dniach i trudno było abyśmy jako Rada Miasta nie zaprezentowali swojego zdania czy

zaproponowane oświadczenie budzi czyjeś tutaj wątpliwości wśród obecnych. 

 

Radni nie zgłaszali uwag.   

 Zastępca Prezydenta Miasta Piły Krzysztof Szewc zabrał głos dodając, iż w Jego

ocenie oświadczenie jest na tyle naturalne, że powinno satysfakcjonować każdą

ze stron i raczej nie wzbudzać kontrowersji zwracając się z prośbą aby już na

sesji radni zechcieli pozytywnie zaakceptować tego typu oświadczenie.  

Ad 3

Projekt uchwały Rady Miasta Piły w sprawie uchwalenia wieloletniego planu rozwoju i

modernizacji urządzeń wodociągowych i urządzeń kanalizacyjnych na lata 2019 - 2021

omówił Prezes MWiK Mariusz Bednarczyk;

Pytania do przedstawionego projektu uchwały.

1. Radna  Maria  Miler poprosiła  o  informacje  na  temat  nowej  bazy  MWiK  skąd

pozyskano na budowę środki jaki  był  koszt budowy. Radna  Maria Miler dalej

wskazała, iż na ostatniej sesji Prezydent Miasta Piły Piotr Głowski powiedział, że

na  ul.  Kamiennej  są  położone  sieci,  że  ul.  Kamienna  jest  przygotowana  do

inwestycji a dziś jak wskazał Pan Prezes okazuje się, że trzeba tam tyle rzeczy

jeszcze zrobić prosząc o wyjaśnienie też w tej sprawie. Radna Maria Miler dalej

poprosiła  o  informacje  co  zostało  wykonane  w  roku  2018,  za  ile  na  ile  oraz

poprosiła o wyjaśnienie dlaczego na ul. Żeleńskiego nie ma kanalizacji bo takie

informacje krążą w internecie. 
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2. Przewodniczący Komisji  Lucjan Szutkowski  zabrał głos wskazując, iż od wielu

lat  nie  tylko  jako  radny  ale  też  mieszkaniec  miasta  i  pracownik  PSM  jest

zainteresowany  budową  dwóch  sięgaczy,  jeden  między  ulicą  Wyspiańskiego  a

ulicą  Żeromskiego  w  kierunku  trzech  budynków  spółdzielczych  w  pobliżu

likwidowanego tesco gdzie w tej chwili jest określając to miejsce “kartoflisko” i

drugi sięgacz w bok od ulicy Medycznej(dawnej Matwiejewa) naprzeciw wjazdu do

Ars Medicalu w kierunku wieżowca na ulicy Wojska Polskiego,  który dokładnie

znajduje się nad siedzibą MWiK przy ulicy Chopina.

 Prezes  MWiK  Mariusz  Bednarczyk  w pierwszej  kolejności  wyjaśnił,  w

odniesieniu do ulicy Żeleńskiego, że na pewnym odcinku faktycznie nie ma

kanalizacji podkreślając, iż jest tam tylko kilka nieruchomości natomiast

oszacowany koszt wykonania w tak trudnym terenie (bowiem jest to teren

bagnisty), przy konieczności pompowni i drugiego sięgacza jest szacowany

na ponad 700 tys złotych a inwestycja ta jest odkładana ze względu na

ekonomię.

3. Przewodniczący Komisji  Budżetu i Rozwoju Miasta  Lucjan Szutkowski  w tym

miejscu zapytał czy te nieruchomości są bez wody.

 Prezes MWiK  Mariusz Bednarczyk  zaprzeczył dodając, iż nieruchomości

te mają wodę.

 W  odniesieniu  do  pytania  o  ulicę  Kamienną  Prezes  MWiK  Mariusz

Bednarczyk  wyjaśnił,  iż  do  kwietnia  lub  maja  wykonawca  ma  termin

umowny  na  realizację  etapu  II  i  III  do  skrzyżowania  z  ulicą  Agatową

natomiast  według  sygnałów  jakie  posiada  co  do  remontu  drogi  to  na

odcinku, który ma być remontowany w pierwszej kolejności MWiK zdąży ze

swoimi pracami a potem będą wykonywane dalsze prace aby zdążyć przed

kolejnymi etapami prac remontowych.

 Prezes MWiK  Mariusz Bednarczyk  w odpowiedzi  na pytanie  dotyczące

nowej  bazy  przy  ulicy  Wałeckiej  wyjaśnił,  iż  jest  na  etapie  wykonania

budynków.  Budynek  główny  obejmujący  zaplecze  socjalne,  halę

warsztatową oraz część biur jest na etapie poprawek i korekt ze względu

na  nieodebranie  budynku  przez  Nadzór  Budowlany  w  wyniku  błędów

projektowych. Prezes MWiK  Mariusz Bednarczyk  wskazał, iż w połowie

marca  tego  roku  budynek  będzie  ponownie  zgłoszony  do  Nadzoru

Budowlanego natomiast  budynek pierwszy tam gdzie znajduje  się Biuro

Obsługi  Klienta i  magazyn jest  już  odebrany,  obecnie  jest  uzbrajany w

meble  i  różnego  rodzaju  sprzęt,  stoi  budynek  wartowni.  Jeśli  odbiór

budynku  głównego  będzie  pozytywny  i  będzie  zgoda  na  użytkowanie

wówczas  nastąpi  fizyczne  przenoszenie  pracowników  i  całego  sprzętu.

3



Prezes  MWiK  Mariusz  Bednarczyk  dalej  wyjaśnił,  iż  pod  względem

finansowym koszt dotychczas poniesionych środków wyniósł 10 mln 784

tys  złotych,  na  dokończenie  450  tys  złotych  (na  przebudowę  drogi

dojazdowej, przystanek autobusowy, stanowisko do mycia sprzętu) plus

dodatkowe roboty wykończeniowe. Jeśli  chodzi natomiast  o teren, który

jeszcze zajmuje MWiK na ul. Chopina to będzie to sprzedane, a pieniądze

ze sprzedaży mają służyć finansowaniu.

4. Radna Maria Miler zapytała z czego finansowana była budowa nowej bazy.

 Prezes MWiK Mariusz Bednarczyk odpowiedział, że ze środków własnych

i kredytu jednakże kwoty kredytu nie jest w stanie na tą chwile wymienić.

 W odniesieniu do pytania o inwestycje za rok 2018 Prezes MWiK Mariusz

Bednarczyk  odpowiedział, że teraz nie odpowie z głowy, które to były,

dodając, iż musi się do tego przygotować.

5. Przewodniczący  Komisji Lucjan Szutkowski  zaproponował w tym miejscu aby

ponieważ nie było to tematem dzisiejszego posiedzenia komisji przygotować ten

temat na kolejne posiedzenie.

 Prezes MWiK  Mariusz Bednarczyk  dodał, iż przeprowadzone inwestycje

widać też w mieście i niestety wiązało to się też z utrudnieniami. Takim

przykładem  była  zrealizowana  inwestycja  w  rejonie  skrzyżowania  Alei

Wojska Polskiego z ulicą Budowlanych.

 W odniesieniu do sprawy budowy dwóch sięgaczy Prezes MWiK  Mariusz

Bednarczyk  wyjaśnił,  iż  jak  tylko  spółka  otrzyma  sygnał,  że  będzie

robiona w tych rejonach jakakolwiek droga to przystąpi do uporządkowania

sieci ale na chwile obecną nie ma żadnych sygnałów.

6.  Przewodniczący  Komisji  Lucjan  Szutkowski  zapytał  czy  nie  zakłóci  to

harmonogramu robót MWiK.

 Prezes  MWiK  Mariusz  Bednarczyk  odpowiedział,  że  gdyby  miało  to

nastąpić w tym roku będzie to wykonane z rezerwy, które zawsze spółka

ma na tzw. roboty dodatkowe. 

W związku z brakiem dalszych pytań Przewodniczący Komisji Budżetu i Rozwoju Miasta

Lucjan Szutkowski  zakończył  dyskusję  przechodząc  do  kolejnego  punktu  porządku

obrad.
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Ad 2

Informację  Prezydenta  Miasta  Piły  o  zgłoszonych  w 2018 roku żądaniach,  o  których

mowa w art. 36 ust. 1-3 i ust. 5 i wydanych decyzjach, o których mowa w art. 37 ust. 6 i

7 ustawy z dnia 27 marca 2003 r. o planowaniu i zagospodarowaniu przestrzennym -

Informacja  Prezydenta  Miasta  Piły  o  zgłoszonych  w 2018 roku żądaniach,  o  których

mowa w art. 36 ust. 1-3 i ust. 5 i wydanych decyzjach, o których mowa w art. 37 ust. 6 i

7 ustawy z dnia 27 marca 2003 r.  o planowaniu  i  zagospodarowaniu przestrzennym

przedstawiła Zastępca Dyr. Wydziału Gospodarki Nieruchomościami Joanna Nosek.

 Pytania do przedstawionej informacji.

1. Radna Maria Miler zapytała jak dokładnie fizycznie wygląda pkt drugi. 

 Zastępca  Dyr.  Wydziału  Gospodarki  Nieruchomościami  Joanna  Nosek

wyjaśniła, iż do Gminy Piła trafiają Akty Notarialne od Notariuszy, które są

weryfikowane  i  w  sytuacji  gdy  zachodzi  konieczność  bądź

prawdopodobieństwo zmiany planu miejscowego, nastąpił wzrost wartości

nieruchomości  wszczyna  się  z  urzędu  postępowanie  administracyjne.

Zastępca  Dyr.  Wydziału  Gospodarki  Nieruchomościami  Joanna  Nosek

dalej wyjaśniła, iż w dalszej kolejności zleca się wycenę nieruchomości z

określeniem  wartości  nieruchomości  przed  zmianą  planu  i  wartość

nieruchomości  po  zmianie  planu,  do  zapłaty  jest  różnica  i  procentowy

stopień, który jest określony w planie miejscowym nie więcej niż 30%,

opłata naliczana jest w formie decyzji administracyjnej Prezydenta Miasta.

Również można wystąpić przed zbyciem do Prezydenta Miasta z prośbą o

naliczenie i sprawdzenie czy taka opłata planistyczna będzie należna, dalej

jest to analogiczny proces jaki był przedstawiony wcześniej.                

W związku z brakiem dalszych pytań Przewodniczący Komisji Budżetu i Rozwoju Miasta

Lucjan Szutkowski  zakończył  dyskusję  przechodząc  do  kolejnego  punktu  porządku

obrad.

Ad 4 

Projekt uchwały Rady Miasta Piły w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej

Miasta Piły na lata 2019-2029;

Ad 5

Projekt uchwały Rady Miasta Piły w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2019 r;

Skarbnik Gminy Piła Ewelina Ślugajska omówiła oba projekty równolegle.
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Pytania do przedstawionych projektów uchwał.

1. Radna Maria Miler zapytała czy nie ma lepszych programów od Jessici II w tej

chwili czy to jest jedyny program, z którego Gmina może obecnie korzystać.

2. Radna Maria Miler dalej zapytała o opinię Regionalnej Izby Obrachunkowej gdzie

jest mowa o tym, że dochodów ze sprzedaży majątków nie można wliczać do

spłaty  zadłużenia  dopytując  gdzie  ma  to  swój  wyraz  czy  w  procentowych

wskaźnikach WPF czy gdzieś jeszcze.    

 Skarbnik  Gminy  Piła  Ewelina  Ślugajska w  kwestii  programu  Jessica

wyjaśniła, iż Jessica II jest to drugie nowe wydanie, nabory rozpoczęły się

w połowie roku 2017. W ramach tego programu finansowanie inwestycji

termomodernizacyjnych  odbywa  się  na  preferencyjnych  warunkach,  a

termomodernizacja według tego programu nie jest żadnym kosztem dla

samorządu, najmniejszy koszt odsetek to 0,12.

 Skarbnik  Gminy  Piła  Ewelina  Ślugajska  w  odniesieniu  do  zapisów

uchwały budżetowej wyjaśniła, iż nie było tam w ogóle mowy o sprzedaży

majątku bo jej nie zmieniamy natomiast wskazana kwota 9 mln złotych

dotyczy dotacji z Urzędu Marszałkowskiego.  

W związku z brakiem dalszych pytań Przewodniczący Komisji Budżetu i Rozwoju Miasta

Lucjan Szutkowski zakończył dyskusję poddając oba projekty pod głosowanie. 

Głosowanie 1:

Projekt uchwały Rady Miasta Piły w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej

Miasta Piły na lata 2019-2029

Radni zaopiniowali ww. projekt uchwały jednogłośnie, oddając 4 głosy „za”.

Głosowanie 2:

Projekt uchwały Rady Miasta Piły w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2019 rok 

Radni zaopiniowali ww. projekt uchwały jednogłośnie, oddając 4 głosy „za”.

Wykaz imienny głosowania stanowi załącznik do protokołu

Ad 6

Projekt  uchwały  Rady  Miasta  Piły  w  sprawie  miejscowego  planu  zagospodarowania

przestrzennego  miasta  Piły  wzdłuż  Al.  Niepodległości  i  ul.  Wodnej  omówiła  Dyrektor

Miejskiej Pracowni Urbanistycznej Iwona Wojtecka.

Pytania do przedstawionego projektu uchwały.

1. Radna Maria Miler zapytała co ze stacją paliw tam istniejącą.
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 Dyrektor  Miejskiej  Pracowni  Urbanistycznej  Iwona  Wojtecka

odpowiedziała, że stacja ta która jest będzie zachowana.

2. Radna Maria Miler  zapytała jak wygląda sytuacja budynków i terenów na ulicy

Wałeckiej, czy wielorodzinna zabudowa tam też jest brana pod uwagę.

 Dyrektor  Miejskiej  Pracowni  Urbanistycznej  Iwona  Wojtecka  w

odpowiedzi wyjaśniła, iż cała zabudowa, która tam poprzednio była w pasie

drogowym drogi głównej zostaje zachowana działki zostają przywrócone aż

do frontów tych budynków jako przeznaczenie mieszkaniowo usługowe z

zabudową  jednorodzinną.  Dyrektor  Miejskiej  Pracowni  Urbanistycznej

Iwona  Wojtecka  dalej  wyjaśniła,  że  jeśli  chodzi  o  zabudowę

wielorodzinną  nic  nowego  nie  projektujemy  jest  tylko  zachowanie  tam

istniejącego tego typu budynku.

3. Radna  Wioletta Stalęga  zapytała  czy tereny zielone tam pozostają czy będą

nowe projektowane.

 Dyrektor  Miejskiej  Pracowni  Urbanistycznej  Iwona  Wojtecka

odpowiedziała,  że  te  tereny  wynikają  albo  z  planów albo  są  to  tereny

zielone, znajdujące się na obszarach zalewowych i też wynikają z planu do

którego nie ingerujemy.      

W związku z brakiem dalszych pytań Przewodniczący Komisji Budżetu i Rozwoju Miasta

Lucjan Szutkowski  zakończył  dyskusję  przechodząc  do  kolejnego  punktu  porządku

obrad.

Ad 7

Projekt  uchwały  Rady  Miasta  Piły  w  sprawie  miejscowego  planu  zagospodarowania

przestrzennego miasta Piły w rejonie ul. Lelewela omówiła Dyrektor Miejskiej Pracowni

Urbanistycznej Iwona Wojtecka.

Pytania do przedstawionego projektu uchwały.

Radni nie zadawali pytań.

W związku z brakiem pytań Przewodniczący Komisji Budżetu i Rozwoju Miasta  Lucjan

Szutkowski zakończył dyskusję przechodząc do kolejnego punktu porządku obrad.

Ad 8

Sprawozdanie  Prezydenta  Miasta  Piły  z  prac  Prezydenta  Miasta  Piły  w  okresie

międzysesyjnym, zwłaszcza z wykonania uchwał Rady Miasta Piły.
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Pytania do sprawozdania:

1. Radna  Wioletta  Stalęga zadała  pytanie  do  pkt  6,13,28,44,60,62,63,85  oraz

102.

2. Radna Maria Miler zapytała o pkt 15, 16, 31, 32, 33, 37, 57, 100 oraz 101. 

 Zastępca  Prezydenta  Miasta  Piły  Krzysztof  Szewc  w  odpowiedzi  na

pytanie  do  pkt  6  wyjaśnił,  iż  była  powołana  Komisja  Konkursowa  i  w

drodze konkursu wybrano nazwę “Miluszków”.  W uzupełnieniu  Zastępca

Prezydenta Miasta Piły  Krzysztof Szewc dodał, iż schronisko Gmina Piła

przejęła z dniem 31 grudnia 2018 roku, osiem Gmin sąsiednich będzie ze

schroniska  też  korzystało,  została  powołana  spółka  celowa  non  profit,

która w całości jest własnością Gminy Piła.

 W  odpowiedzi  na  pytanie  do  pkt  13  Zastępca  Prezydenta  Miasta  Piły

Krzysztof  Szewc  wyjaśnił,  iż  jest  to  zarządzenie  wykonawcze  do

uchwały, którą Rada Miasta podejmowała w grudniu.

 W odpowiedzi na pytanie do pkt  15 dotyczące spółdzielczego prawa do

lokalu  Zastępca  Prezydenta  Miasta  Piły  Krzysztof  Szewc  wskazał,  iż

Gmina Piła ma również lokale, które znajdują się na terenach spółdzielni

mieszkaniowych. Zastępca Prezydenta Miasta Piły Krzysztof Szewc dalej

wyjaśnił,  że  jeżeli  dotychczasowy  najemca  wyraża  chęć  nabycia  tego

lokalu  to  ma  taką  możliwość  tak  samo  jak  w  przypadku  mieszkania

komunalnego wówczas Gmina występuje o przejęcie tego lokalu i tylko na

wniosek najemcy wszelkie działania są podejmowane. W bieżącym roku

jest  to  drugi  taki  przypadek  a  w  marcu  ten  lokal  będzie  sprzedany

dotychczasowemu najemcy.

 W  odniesieniu  do  pkt  16  Zastępca  Prezydenta  Miasta  Piły  Krzysztof

Szewc odpowiedział, iż jest to ta sama sytuacja jak w pkt 15.

 Zastępca  Prezydenta  Miasta  Piły  Krzysztof  Szewc  odpowiadając  na

pytanie do pkt 31 wyjaśnił, iż każdorazowo uchwalając plan Gmina zwraca

się  do Urzędu Marszałkowskiego,  do  Państwowego Gospodarstwa Wody

Polskie,  do  Wojewódzkiego  Sztabu  Wojskowego  w  Poznaniu,  do

Wojewódzkiego  Urzędu  Ochrony  Zabytków.  Każda  z  tych  instytucji,  do

której Gmina się zwraca wskazuje pewne standardowe rzeczy oczywiste i

zawsze uwzględnione.

 W  odniesieniu  do  pkt  32  Zastępca  Prezydenta  Miasta  Piły  Krzysztof

Szewc  odpowiedział,  iż  w  trybie  możliwości  zgłaszania  uwag  do

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego właściciele działek

przy  ulicy  Okólnej  52  do  60  wnosili  o  umożliwienie  zakupu  gruntów

przyległych  do nieruchomości  w celu  poprawy warunków użytkowania  i
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zagospodarowania.  Zastępca  Prezydenta  Miasta  Piły  Krzysztof  Szewc

dalej  wyjaśnił,  iż  Prezydent Miasta Piły Piotr Głowski rozstrzygnął  ten

wniosek negatywnie ponieważ w tym zakresie będzie istniała  możliwość

przeznaczenia  tych  działek  pod  osobne  zagospodarowanie  dlatego

sprzedaż tego typu działek nie wchodzi w rachubę.

 Odpowiadając  na  pytanie  do  pkt  33  Zastępca  Prezydenta  Miasta  Piły

Krzysztof Szewc  wyjaśnił,  iż  dotyczy to działki  o powierzchni 352 m2

użytkownik wieczysty tego terenu zmarł natomiast w ½ była to własność

Gminy a w ½ użytkowanie wieczyste osoby fizycznej,  która zrzekła się

swojego udziału na rzecz Gminy Piła.       

 Odpowiadając  na  pytanie  do  pkt  37  Zastępca  Prezydenta  Miasta  Piły

Krzysztof  Szewc  wyjaśnił,  iż  koszty  związane  z  wyceną przewyższają

potencjalne możliwości, które Gmina mogłaby próbować wyegzekwować z

tego tytułu.        

 W  odniesieniu  do  pkt  44  Zastępca  Prezydenta  Miasta  Piły  Krzysztof

Szewc odpowiedział, iż spotkanie było z Prezesem elektrowni “Połaniec”,

który jest też prezesem spółki, w której Gmina Piła ma ok. 28% udziałów

czyli  MEC  a  rozmowy  dotyczyły  funkcjonowania  tejże  firmy  na  terenie

miasta.

W tym miejscu Przewodniczący Komisji Budżetu i Rozwoju Miasta  Lucjan Szutkowski

zabrał  głos  w  sprawie  procentowego  udziału  ta  spółka  cały  czas  prowadzi

dokapitalizowywanie i  przyłącza kolejne kotłownie  m.in.  Oborniki,  Wałcz czy przez to

udział Gminy Piła nie spada bowiem to, że pieniędzy Gmina nie odzyska to już jest raczej

pewność. 

 Zastępca Prezydenta Miasta Piły Krzysztof Szewc odpowiedział, że udział

nie maleje ponieważ do tej pory ani Oborniki ani Wałcz ani inna deficytowa

firma nie została włączona w ramach współpracy z MEC a Gmina Piła nie

wyrazi na to zgody na tyle na ile będzie możliwe.

 W  odniesieniu  do  pkt  57  Zastępca  Prezydenta  Miasta  Piły  Krzysztof

Szewc odpowiedział, iż działka prz ulicy Długosza jest przeznaczona pod

działalność usługowo-handlową i działek o takim charakterze Gmina Piła

nie będzie wykupywać, bo nie prowadzi w tym zakresie żadnej działalności

o charakterze gospodarczym.

 W  odniesieniu  do  pkt  59  Zastępca  Prezydenta  Miasta  Piły  Krzysztof

Szewc  wyjaśnił,  iż tutaj Gmina odstąpiła od prawa pierwokupu bowiem

należności  z  ewentualnej  sprzedaży  tego  terenu  należą  się  Skarbowi

Państwa.
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 Odpowiedzi na pytanie do pkt 60 udzieliła Skarbnik Gminy Piła  Ewelina

Ślugajska  wyjaśniając,  iż  umorzony  podatek  dotyczy  okres  od

października do grudnia 2018 rok, dodając, iż kwartalnie umarzamy sobie

a  jest  to  kwota  oscylująca  na  poziomie  1000  tys  złotych,  dotyczy  to

nieruchomości,  których  właścicielem  jest  Gmina  Piła  i  których  nie

wydzierżawiła a mają przeznaczenie o charakterze komercyjnym.

 Odpowiadają na pytanie do pkt 62 oraz 85 Skarbnik Gminy Piła  Ewelina

Ślugajska wskazała, iż tutaj jest mowa o dużych kwotach i dotyczy tylko i

wyłącznie spółek gminnych w tym przypadku to Aqua Pil oraz Inwest Park,

natomiast  Pan  Prezydent  nie  podejmuje  decyzji  w  zakresie  tak  dużych

kwot w przypadku spółek komercyjnych.

 Odpowiedzi na pytanie do pkt 60 udzieliła Skarbnik Gminy Piła  Ewelina

Ślugajska  wyjaśniając,  iż  w  tym  przypadku  złożony  wniosek  oraz

informacje o dochodach osoby składającej wniosek wskazują na możliwości

dokonania spłaty w okresie 2,5 roku w miesięcznych ratach w wysokości

300 zł. 

 Odpowiedzi na pytanie do pkt 100 udzielił natomiast Zastępca Prezydenta

Miasta  Piły  Krzysztof  Szewc  wyjaśniając,  mowa  tu  o  wniosku  osoby

fizycznej  dotyczący  terenu  należącego  do  tej  osoby  fizycznej  o  zmianę

przeznaczenia  działek,  które  dotychczas  były  przeznaczone  pod  tereny

komunikacyjne ale drogi wewnętrzne a Pan Prezydent wyraził  zgodę na

poszerzenie  o  ten  pas  drogi  wewnętrznej  terenów  przeznaczonych  pod

zabudowę mieszkaniową wielorodzinną. 

 Odpowiadając  na  pytanie  do  pkt  101  Zastępca  Prezydenta  Miasta  Piły

Krzysztof Szewc  wyjaśnił,  iż dotyczy wniosku o zmianę przeznaczenia

działki i pozwolenia na zabudowę wielorodzinną o wysokości 4 kondygnacji

naziemnych,  jednej kondygnacji  podziemnej z  przeznaczeniem na garaż

dla samochodów osobowych.

 Odnośnie pytania do pkt 102 Zastępca Prezydenta Miasta Piły  Krzysztof

Szewc odpowiedział, że udzieli odpowiedzi na sesji.

Przewodniczący Komisji  Budżetu i  Rozwoju Miasta  Lucjan Szutkowski  zabrał głos w

odniesieniu do pierwszej odpowiedzi dodając, iż kilka dni temu miał spotkanie w sprawie

dokarmiania kotów wolno żyjących na terenie jednego z osiedli należących do spółdzielni

mieszkaniowej na którym zadeklarowano współpracę spółdzielni ze schroniskiem w Pile.

Przewodniczący  Komisji  Budżetu  i  Rozwoju Miasta  Lucjan Szutkowski  podkreślił,  iż

Pani, która dokarmia koty gdy usłyszała o schronisku w Pile wskazała, iż zna pracującego

tam  lekarza  weterynarii  Pana  XXXXXXXX  dlatego  jest  spokojna  o  losy  schroniska  i
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będących tam zwierząt ponieważ jak doktor XXXXXXX się w to zaangażował to będzie na

pewno wszystko dobrze. 

3. Radna  Maria Miler zabrał głos dodając, iż przeznaczona jest kwota 2 mln dla

poprzedniego właściciela za przejęcie schroniska pytając co takiego w schronisku

mogło kosztować prawie 2 mln złotych czy operat szacunkowy zakłada w ogóle

wycenę gruntu i jakie kategorie zawiera operat szacunkowy.

Przewodniczący  Komisji  Budżetu  i  Rozwoju  Miasta  Lucjan  Szutkowski  zabrał  głos

wskazując,  iż  rzeczywiście  każde  środki  finansowe,  które  komuś  się  oddaje  zawsze

wzbudzają zainteresowanie, dodając, iż w tym przypadku nie sposób na własne życzenie

popełnić błąd bowiem są procedury są biegli rzeczoznawcy i Komisja Rewizyjna.  

 Zastępca  Prezydenta  Miasta  Piły  Krzysztof  Szewc wyjaśnił,  iż  jest

obowiązek  zwrotu  wszystkich  poniesionych  przez  użytkownika  nakładów

dodając,  iż  operat  szacunkowy  jest  w  Wydziale  Gospodarki

Nieruchomościami i każdy może się z nim zapoznać. 

  

W związku z brakiem dalszych pytań Przewodniczący Komisji Budżetu i Rozwoju Miasta

Lucjan Szutkowski  zakończył  dyskusję  przechodząc  do  kolejnego  punktu  porządku

obrad.        

W  tym  miejscu  obrady  opuścił  Skarbnik  Gminy  Piła Ewelin  Ślugajska,  Zastępca

Prezydenat  Miasta  Piły Krzysztof  Szewc  oraz  Sekretarz  Gminy  Piła Roman

Szarzyński.  

Ad 10 

Sprawozdanie  z  prac  Komisji  Rewizyjnej  Rady  Miasta  Piły  za  rok  2018  -  odczytał

Przewodniczący Komisji Budżetu i Rozwoju Miasta Lucjan Szutkowski.

W związku z brakiem pytań Przewodniczący Komisji Budżetu i Rozwoju Miasta  Lucjan

Szutkowski zakończył dyskusję przechodząc do kolejnego punktu porządku obrad.  

Ad 9

Projekt  uchwały  Rady  Miasta  Piły  w  sprawie  zatwierdzenia  planu  pracy  Komisji

Rewizyjnej Rady Miasta Piły na 2019 rok - odczytał Przewodniczący Komisji Budżetu i

Rozwoju Miasta Lucjan Szutkowski.

W związku z brakiem pytań Przewodniczący Komisji Budżetu i Rozwoju Miasta  Lucjan

Szutkowski zakończył dyskusję poddając projekt uchwały pod głosowanie.

Głosowanie 3:
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Projekt  uchwały  Rady  Miasta  Piły  w  sprawie  zatwierdzenia  planu  pracy  Komisji

Rewizyjnej Rady Miasta Piły na 2019 rok radni zaopiniowali jednogłośnie “za”.

Ad 11

Sprawy różne;

W wyniku wyczerpania tematów dyskusji,  Przewodniczący Komisji  Budżetu i

Rozwoju Miasta zamknął obrady komisji

Protokół sporządziła:         Protokół podpisał:

                         Przewodniczący Komisji

    Budżetu i Rozwoju Miasta 

Katarzyna Miętkiewicz                                                        Lucjan Szutkowski

 

Protokół nr 3/19 VIII kadencji podpisali ponadto:

Lp. Imię i nazwisko Podpis

1 Zdzisława Karpińska

2 Maria Miler

3 Tomasz Słoboda

4 Wioletta Stalęga

5 Sławomir Wegner
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